
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Torsdag den 21. marts 2024 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Mødeindkaldelse Dato: 21-03-2024 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Gauri Onkar Bhave  

• Lone Buch  

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Malene Rasmussen  

• Karen Mette Fog Pedersen  

• Caroline Raun Hansen  

• Mette Dissing Sandahl (suppleant)  

• Kasper Victhor Robin Webster (suppleant) 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

•  

Tilstede:   

Afbud: Lars, Mette 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Bodil 

Indbudte   

Kopi til 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30 - 17.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   Godkendelse   KP 

17.35 - 17.45 2. Nyt fra elevrådet, herunder Forslag til spørgsmål til 
næste elevrådsmøde (se bilag)  

Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Dagsorden og referat er godkendt 
Elevrådet har evalueret trivselsdagen. Nogle af foreningerne var lidt svære at få fat 
på. Ønsker en præmie til næste år.  
 
Der er elevrådsafslutning d. 25. juni, hvor der er pizza og spil 
 
Der er et ønske om flere bolde til de forskellige årgange. Der skal være et større 
ansvar for at passe på boldene.  
Elevrådet bliver bedt om at komme med forslag til, hvordan der kan skabes et større 
ansvar for boldene. Alt efter forslag vil det være muligt at indkøbe flere bolde. 
 
De yngste ønsker en skolepatrulje, for at gøre skolevejen mere sikker.  
Kim undersøger, hvorvidt vejen er for bred til, at det er sikkert at have en 
skolepatrulje stående eller om vi har andre muligheder. 
 
Der blev spurgt ind til, hvorvidt skolen bliver inddraget ved større reparationer - det 
gør skolen. 
 
Nogle af de yngste udtrykker også lidt utryghed ved taxierne. Kim giver beskeden 
videre. 
 
Der er ønske om nye stole og borde eller reparation af de nuværende. Vi vil se på i 
budgettet om vi kan udskifte løbende. Det koster ca 100.000 for et klassesæt  
 
Vi tjekker løbende på Københavns kommunes genbrugsportal. SB vil være 
opmærksom på, om de hører om møbler der bliver givet væk.  
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De store elever ønsker badeforhæng i hallen. Inden vi går videre med forslaget, kan 
det være værd at drøfte hele badesituationen og den kropsforskrækkelse vi generelt 
oplever i samfundet.  
 
Idrætsfagteamet vil gerne deltage på et SB-møde næste år, hvor hele 
badesituationen kan blive drøftet, og hvor eleverne også vil blive hørt. 
 
De store ønsker nogle bedre mobilskabe, så mobilerne er sikre i skoletiden.  
 
SB ønsker at elevrådet tager en drøftelse angående den gode skole-hjem-samtale. 
SB har udformet nogle spørgsmål som elevrådet kan tage udgangspunkt i.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.45 - 18.10 3. Opfølgning på kontaktforældremøde i marts  Drøftelse og evt. 

beslutning    

Nina 

Baggrund Den første onsdag i marts var der kontaktforældremøde, som vi skal følge op på. 

Der er et forslag      

Formål At følge op på eventuelle input fra kontaktforældremødet og drøfte samt evt. 

godkende forslaget til trivselsgruppe.  

Bilag Forslag til trivselsgruppe  

Referat af 

drøftelse  

Der er sendt referat ud på Aula fra aftenens møde.  

 

Kontaktforældrene gav udtryk for, at de fortsat ønsker både at have kontaktforældre 

og trivselsforældre.  

 

Der skal udarbejdes inspirations -og infomateriale om de to roller i form af en folder 

og/eller film. Materialet skal også deles med personalet, så vi har fælles standarder 

på hele skolen.  

 

Forslag om at eksisterende kontaktforældre deltager på et første forældremøde i 

børnehaveklasserne for at dele deres erfaringer og fortælle om rollen.  

 

Nina har været i kontakt med Guldberg Skole hvor eleverne i udskolingen indgår i 

trivselsgruppen.  

 

Nina går videre med processen for at inddrage udskolingens elever i 

trivselsgruppen.  

 

 

Tidspunkt  Emne  

18.10 - 18.30 PAUSE  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.30 - 18.45 4. Regnskab 2023 og budget 2024     Drøftelse Kim  

Baggrund Bestyrelsen skal præsenteres for regnskabet 2023 og godkende budgettet for 2024.  

Formål At forholde sig til regnskab for 2023 og godkende budgettet for 2024.  

Bilag Regnskab 2023 og budget 2024  

Referat af 
drøftelse  

Både regnskab 2023 og budget 2024 er på almen skole og specialskole 

fejlbehæftet, hvorfor Kim foreslår, at vi afventer en godkendelse med udgangspunkt 

i 1. prognose i stedet for. Kim vil kunne præsentere den 1. prognose til næste 

bestyrelsesmøde. Der vil være yderligere budgetmøder før budgettet er endelig på 

plads. 

KKFOéns budget blev godkendt  

 

Vi udsætter godkendelse af skolens budget til næste SB-møde 
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Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.45 - 19.15 5. Forberede skoleudviklingssamtale   Drøftelse og 

godkendelse    

Kim 

Baggrund Vi har skoleudviklingssamtale den 18. april, hvor BUU har udvalgt tre temaer og vi 
kan vælge et selvvalgt tema eller lægge vores perspektiv over BUU´s temaer: For 
skoleudviklingssamtalerne 2024 har BUU besluttet, at skolerne skal forholde sig til 
flg. temaer: Elever der ikke får mindst 02 i dansk og matematik, trivsel (herunder 
mobning og anti-diskrimination) samt elevfravær. Derudover skal samtalen omfatte 
samarbejdet mellem skole og KKFO.   

Formål Vi skal drøfte, hvordan vi forholder os til punkterne fra BUU.  

Bilag ”Vejledning til skoleudviklingssamtalen” og ”Referatskabelon 

skoleudviklingssamtaler” 

Referat af 

drøftelse  

Der er ikke krav om at hele SB deltager.  

Der er ikke et krav om et selvvalgt emne.  

 

Kim orienterer om at UVM har anmodet skolen om at udarbejde en redegørelse 

angående skolens arbejde med parallelsamfundsproblematikker. Alle skoler med 

over 30 % elever med ikke vestlig baggrund vurderes som i risiko for parallelle 

samfundsproblematikker. 

 

Vi drøftede tilknytning til skolen, særligt i forbindelse med udsivning i udskolingen.  

Dette har vi drøftet på tidligere SB-møder, herunder hvorvidt vi skulle nedsætte en 

arbejdsgruppe.  

 

Vi ønsker at lægge brobygning til elevernes fritidsliv ind som et perspektiv over de 

tre temaer.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.15 - 19.30 6. Valg til skolebestyrelsen 2024 Drøftelse  Kim 

Baggrund Der er valg til skolebestyrelsen i foråret 2024.   

Formål At drøfte tidsplanen og om vi vil tilbyde op til to pladser i skolebestyrelsen til 

eksterne medlemmer.  

Bilag ”Tidsplan (tilbagefaldsplan) for valg til skolebestyrelsen 2024” og ”Forslag til opslag 

på aula” 

Referat af 

drøftelse  

Tidsplanen er godkendt.  

 

Ønske om at få medlemmer med fra Lundehuset, så vi repræsenterer hele skolen. 

Det kan være en udfordring at mange bor langt fra skolen. Det kan åbnes op for 

muligheden for at kunne deltage online.  

 

Forslag til kampagne 

SB skal stå i skolegården for at informere og svare på spørgsmål 

Nina møder gerne op til forældremøder eller lignende for at fortælle om SB´s 

arbejde.  

Skriv på Aula med filmen fra sidste år som vedhæftning. Nina redigerer infoskriv. 

Opsætning af plakater på skolen 

På skolens FB-side 

 

Enighed om at reservere en plads til en repræsentant fra klubberne.  

Hvis man hører om øvrige der ønsker at deltage i SB, drøfter vi det på næste SB-

møde.  

 

Kim undersøger formalia. 
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Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.30 - 20.00 7. timefordelingsplanen for skoleåret 2024-2025    Drøftelse og 

godkendelse  

Kim 

Baggrund Skolebestyrelsen skal drøfte og godkende timefordelingsplanen for det kommende 

skoleår. Forperson og næstforpersonen har, sammen med skolens ledelse og 

tillidsrepræsentanter, drøftet regeringens udspil ”Forberedt på fremtiden II”, 

herunder evt. afkortning af skoledagen. Denne drøftelse fremlægges og fortsættes 

under dette punkt.  

Formål At drøfte og godkende timefordelingsplanen.  

Bilag Nyt udspil skal styrke kvaliteten i folkeskolen og sætte skolen fri | Børne– og 

Undervisningsministeriet (uvm.dk) 

Referat af 

drøftelse  

Der blev drøftet om skolen skal udbyde en lektiecafe. Dette tager vi på et andet SB-

møde. 

 

I forbindelse med evt. konvertering af UU-timer  

• 0.- 1. klasse fortsætter som nu 

• 2.– 3 klasse fortsætter som nu 

• 4. - 5. klasse fortsætter som nu eller reduceres med to lektioner 

• 6. -7. klasse to lektioner konverteres til to -lærerordning 

• 8. -9. klasse n lektion konverteres til to-lærerordning 

  

 

Tidspunkt 
20.00 - 20.10 

8. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

Der er fondet penge til morgencafeen 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

20.10 - 20.20 9. Henvendelse fra forældre   Orientering   

Referat af 
orienteringen 

Henvendelse angående referater. 
 

 

Tidspunkt  Emne  

20.20 - 20.30 10. Eventuelt: 
Status på toiletter: På baggrund af besigtigelsen undersøger vi nærmere hvilke 
forbedringer, der kunne ske og hvordan. Bygningsdrift i Børne- og 
Ungdomsforvaltningen vil kontakte skolen igen medhenblik på videre inddragelse i 
processen. Vi får en udmelding i maj- juni 
 

11. Punkter til kommende møder:  

• Valg af ordstyrer og mødeleder: Ordstyrer Lars, mødeleder Lone 

• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde 

 
 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/okt/231011-nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/okt/231011-nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri

